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Abstract (en)
A device for threading a paper web in rotary printing machines consists in that, according to the invention, an advantageously square guide piece
(1), a substantially C-shaped guide channel and drive stations (100, 101, 102) for moving the guide piece are provided, and the C-shaped channel
(20) serves for receiving and for guiding the guide piece and is mounted on the frame of the printing machine between the drive stations, the guide
piece being slightly longer than the spacing between the different drive stations, and in that the forward movement of the guide piece is caused by
the displacement of a slide which has pressing-on rollers (42, 42', 46, 46') which alternately clamp and release the guide piece. According to the
invention, the device for threading a paper web consists in that a pair of pressing-on rollers prevents a reverse movement of the guide piece. Use in
the threading of a continuously unwinding paper web in a rotary printing machine. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung zum Einführen einer Papierbahn in Rotationsdruckmaschinen, die darin besteht, daß erfindungsgemäß ein vorteilhafterweise
quadratisches Führungsstück (1), ein im wesentlichen C-förmiger Führungskanal und Antriebsstationen (100,101,102)zum Bewegen des
Führungsstückes vorgesehen sind, und der C-förmige Kanal (20) zur Aufnahme und zur Führung des Führungsstückes dient und am Rahmen
der Druckmaschine zwischen den Antriebsstationen angebracht ist, wobei das Führungsstück leicht länger ist als der Abstand zwischen den
unterschiedlichen Antriebsstationen, und daß die Vorschubbewegung des Führungsstückes durch das Verschieben eines Schlittens bewirkt wird,
welcher Andrückrollen (42,42',46,46') aufweist, die abwechselnd das Führungsstück festklemmen und freigeben. Erfindungsgemäß besteht die
Vorrichtung zum Einführen einer Papierbahn darin, daß ein Andrückrollen-Paar eine Umkehrbewegung des Führungsstückes verhindert. Anwendung
beim Einführen von einer fortlaufend abrollenden Papierbahn in eine Rotationsdruckmaschine. <IMAGE>
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